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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 15.04.2019 

 

 

Ing. Bobík: 

V súvislosti s novým VZN z minulého roka o poskytovaní dotácií 156/2018, tam máme jeden 

nový bod, ktorý je v kapitole 8.6 kde sa hovorí, že vyúčtovanie jednotlivých dotácií sa podľa 

tohto článku predloží do príslušnej komisii na najbližšom jej rokovaní. Chcem upozorniť na 

skutočnosť, že doposiaľ som nezaregistroval aj napriek tomu, že bolo viacero riadnych 

zasadaní komisie športu, ani na jednom zatiaľ riadnom zasadaní sa nepreberala, resp. neriešili 

sa vyúčtovanie dotácií v súvislosti so športovými klubmi. Keďže termín už uplynul 

a predpokladám aj prebehla kontrola, bol by som rád, keby sa na najbližšej komisii riadnej 

tým zaoberali a v rámci potom informatívnej správy pre jednotlivé kluby, o jednotlivých 

kluboch nám túto informáciu poskytli poslancom cez informatívnu správu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tento materiál bude predložený na najbližšie zasadnutie komisie ako kompletný materiál ku 

všetkým poskytnutým dotáciám, ktoré sa zúčtovali a prešli kontrolu oddelenia finančného. 
 

 

 

 

 

 


